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Uthyrningslägenheten 
Uthyrningslägenheten är nu ledig, den pensionerade doktorn som skulle 
hyra lägenheten tisdag – torsdag, tyckte att det blev för jobbigt att städa och 
plocka ihop sina saker varje torsdag, så hon bestämde sig för att försöka få 
tag i ett annat boende på veckorna. 

 

Extrastämma 
Onsdag 14:e november 18:30 ska vi ha extra årsstämma. 
Där ska vi diskutera och besluta om styrelsens förslag att föreningens skall 
investera i solceller på låghusets tak. 
Styrelsen föreslår också att vi skall sätta upp en laddstolpe för elbilar på 
gästparkeringen. 
Vi får en utförlig information av Magnus Olsson Riksbyggen 
och förhoppningsvis svar på alla frågor. 
 
Styrelsen lägger också fram ett förslag som gäller våra lägenhetsförråd. 
I låghuset finns enbart kallförråd, där går inte att förvara kläder,  
det är fuktigt och kläder möglar. 
Styrelsen föreslår att vi bygger om och flyttar de förråd som finns i låghuset 
till cykelrummen i Mhv 102 och 104. 
Cyklarna flyttas till kallförrådet på Mhv 100. 
Enligt vårt förslag kommer det även fortsättningsvis att finnas kvar ett visst 
utrymme i de båda cykelrummen, främst för de boende som nyttjar cykeln 
året om. 
Kallelse till extrastämman kommer senast en vecka före stämman. 

 
Budgetmöte 
Vårt budgetmöte har vi 5:e november. 
Vi återkommer med besked om vårt beslut om månadsavgifterna 

 
Hemsidan 
Om ni har frågor och funderingar kan ni gå in på vår hemsida och läsa. 
http://www.mariestrand.com/mariestrand1/ 
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